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رخداد فوتبال

سنگ بزرگ پیش پای استقلال و 
قاسمی نژاد

برای صدور رضایت نامه  � باشگاه شــهرخودرو 
امین قاســمی نژاد به این بازیکن اعــلام کرده هر 
تیمــی برای جــذب ایــن بازیکن اقدام کنــد، باید 
مبلــغ چهــار میلیــارد پرداخت کند. بــه گزارش 
ایســنا، در حالی کــه زمزمه ها مبنی بر پیوســتن 
امیــن قاســمی نژاد، مهاجم گل زن شــهر  خودرو 
به اســتقلال زیاد شده اســت، باشگاه مشهدی به 
مهاجم خــود اعلام کرده هر باشــگاهی که او را 
می خواهد بایــد مبلغی چهارمیلیــاردی را برای 
رضایت نامــه اش پرداخــت کنــد. البته باشــگاه 
استقلال هنوز مکاتبه رسمی با باشگاه شهرخودرو 
در این خصوص نداشــته و جدال رســانه ای بین 
مدیران دو باشگاه هر روز بیشتر می شود. همچنین 
هیئت فوتبال اســتان خراســان رضــوی که الان 
مسئولیت شــهرخودرو را بر عهده دارد، با ارسال 
نامه ای به فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ اعلام 
کرده هیچ بازیکنی از باشــگاه شــهر خودرو اجازه 
فســخ یک طرفه ندارد و قرارداد این بازیکنان تنها 
در صورتی فســخ می شــود که رضایت نامه ای با 
امضای هیئت فوتبال و مدیرعامل باشــگاه یعنی 
جواد وطنخواه به همراه داشته باشد. قاسمی نژاد 
در این فصل یکی از بهتریــن بازیکنان تیم مهدی 
رحمتی بــوده و با هشــت گل زده در رده چهارم 

بهترین گل زنان لیگ بیستم قرار دارد.

مبینی: المپیاد استعدادهای برتر
 با شیوه جدید اجرا می شود

بــه گــزارش پایــگاه خبــری وزارت ورزش و  �
جوانان، اولین جلسه ستاد ســومین دوره المپیاد 
اســتعدادهای برتر ورزش کشــور دیروز با حضور 
مهدی مبینی، مدیرکل دفتر توســعه آموزش های 
پایــه و اســتعدادیابی وزارت ورزش و جوانــان، 
نصرت الــه انصــاری، معاون و علــی رحمانیون، 
پیمان دانشــمند، محســن راعی، کارشناسان دفتر 

درخصوص کلیات اجرای المپیاد برگزار شد.
در این جلســه درخصوص بازنگری اساسنامه 
و شــیوه نامه اجرائی آن، تشــکیل دبیرخانه، زمان 
برگزاری، پیش بینی اعتبارات مالی، نحوه برگزاری 
آیین نامه فدراســیون های  بــا محوریت  رقابت ها 
منتخب در المپیاد، تشکیل کارگروه های تخصصی 
المپیــاد، تعییــن میزبان هــای  بدنــه ســتاد  در 
اولویــت دار با توجه به آسیب شناســی دوره های 
قبل و زیرســاخت های استان، تشــکیل ستادهای 
تخصصی در فدراسیون ها و اســتان های میزبان، 
گزارش فنی و اجرائی از دو دوره گذشــته المپیاد 
و تدویــن کارنمای المپیاد در دســتور کار جلســه 
قرار گرفت و مقرر شــد در نشســت های بعدی با 
نمایندگان فدراسیون های پزشکی ورزشی  حضور 

و دانش آموزی برگزار و پیگیری شود.
مبینی در حاشیه این جلســه نسبت به اهمیت 
برگزاری ســومین دوره المپیاد اســتعدادهای برتر 
ورزش در ســطح کشــور اظهار کرد: می بایســت با 
همدلی و وحدت کامل در توسعه ورزش قهرمانی 
گام هــای مثبــت و اصولــی برداشــت و در همین 
زمینه المپیــاد فرصت مناســبی برای شــکوفایی 
استعدادهای بالقوه کشور فراهم خواهد کرد. ستاد 
المپیاد بــا محوریت سیاســت گذاری و ناظر با یک 
ســاختار واقع بینانه و همچنین بــا کمترین ضریب 
خطا با تــوان کاملا فنی فدراســیون های ورزشــی 
منتخــب، بزرگ ترین پروژه ملی ورزش کشــور را در 
ســال آینده پی ریزی و دنبال خواهد کرد. قرار است 
سومین دوره المپیاد استعدادهای برتر با حضور ۲۷ 
فدراسیون در دو بخش دختران و پسران با همکاری 
آموزش و پــرورش (هفت رشــته ورزشــی) به اجرا 
درآید. شــایان ذکر اســت با توجه به شرایط وجود 
ویــروس کرونا در ســال آینده تا پایان اردیبهشــت 

تعداد رشته های ورزشی نهایی می شود.
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خداحافظی با مجید جلالی و 
رکوردهایش

مجید جلالی با کسب یک امتیاز در شش بازی  �
و ثبت بیشــترین باخت در جدول از نســاجی کنار 
رفت. به گزارش فوتبال ۳۶۰، عمر مربیگری مجید 
جلالی در نســاجی مازندران به دو ماه نرســید و 
این مربی فقط بعد از شــش هفته از سمت خود 
کناره گیــری کرد. مدیران نســاجی مازندران اواخر 
نیم فصــل اول، بعد از نتیجه نگرفتــن این تیم به 
سراغ جلالی رفتند؛ این مربی باتجربه اما نتوانست 
کمکــی به نماینده مازندران کند و نوار باخت های 
آنهــا ادامه پیدا کرد. نســاجی مازنــدران یکی از 
تیم هایی بود که در نیم فصل بازیکنان زیادی را به 
خدمت گرفت و در فصل نقل و انتقالات حســابی 
پرکار بود. مجید جلالی هنگام حضور در نســاجی 
از ایــن تیم بــه عنوان یکی از تیم هــای خوب و با 
پتانســیل نام برد، اما در زمان حضــور در این تیم 
نتوانست نتایج خوبی کســب کند. چهار شکست 
در ابتدای راه باعث شد تا مسئولان نساجی به فکر 
تقویــت تیم افتاده و بازیکنان مدنظر ســرمربی را 
جلب کنند. بازی با آلومینیوم اراک فرصتی طلایی 
بــرای جلالی بود تــا اولین برد خود را به دســت 
بیــاورد؛ تیمی که شــرایط فنی و روحــی و روانی 
خوبی نداشــت و برخلاف نســاجی تقویت نشده 
بــود. آنها حتی نیمــه اول را هم برنده به رختکن 
رفتند، اما اشــتباه دفاعی این تیم در نهایت باعث 
شــد تا اراکی ها یک امتیاز به دست بیاورند؛ تیمی 
که هفته بعد شــش گل از سپاهان خورد و نشان 
داد جلالی کار ســختی برای شکســت دادن آنها 

نداشته است. 
نســاجی در نیم فصــل اول توانســته بود تیم 
گردن کلفت رســول خطیبی را با سه گل شکست 
دهد، اما در بازی برگشــت از پس تیم بدون مربی 
برنیامد. تساوی در خانه شــرایط جلالی را خیلی 
ســخت کرد، اما او یک بازی دیگر فرصت پیدا کرد 
تا شــاید بتواند خودش را نجــات بدهد. دیداری 
که با برتری کامل نســاجی برگزار شد، اما تراکتور 
حریفــی نبود که به همین راحتی تن به شکســت 
بدهد. نســاجی مقابل تراکتور بازی بســیار خوبی 
انجام داد و با ۹ شوت در چارچوب رکورددار هفته 
هفدهم بود، اما از شانس بد آنها این اتفاق در روز 
رؤیایی محمدرضا اخبــاری و خط دفاعی تراکتور 
روی داد. به همین دلیل حاصل تلاش آنها بیشتر 
از یک گل و صفر امتیاز نبود. اگرچه آمار این بازی 
می توانســت هواداران را به آینده تیمشان امیدوار 
کند، اما جلالی و مدیــران این تیم تصمیم گرفتند 
بیش از این ریســک نکرده و بــه همکاری خود با 

پنج باخت و یک تساوی پایان بدهند.
 نســاجی درحال حاضر با ۱۰ امتیــاز و تفاضل 
گل منفــی ۱۰ در رده پانزدهم جــدول قرار دارد و 
آنها تنها یک امتیاز از ماشین سازی تبریز به عنوان 
بدترین تیم این فصل بیشــتر دارنــد. این در حالی 
اســت که این تیم شــروع بســیار خوبی در لیگ 
داشــت و چند هفتــه حضور در رده هــای بالای 
جدول را هم تجربه کرد. آنها اما تا هفته هفدهم 
با کسب ۱۱ باخت یک باخت بیشتر از ماشین سازی 

به دست آوردند.

ساکت  الهامی سرمربی نساجی شد
دقایقــی بعد از جدایی توافقــی مجید جلالی  �

از نساجی، ساکت الهامی سرمربی جدید نساجی 
مازندران شــد. او سال گذشــته با تراکتور به مقام 
قهرمانی جام حذفی رســید، اما به علت مســائل 
انضباطــی، به مــدت چندیــن مــاه ، از مربیگری 
محروم شــد. الهامی گزینه باشگاه استقلال برای 
ســرمربیگری در این تیم بود که طرفین به توافق 
نرســیدند. باشــگاه نســاجی درباره ایــن تغییر و 
تحــولات اعلام کــرد: «توانایی های اســتاد مجید 
جلالــی و موفقیت های ایشــان در فوتبــال ایران 
بر کســی پوشــیده نیســت. حتما هواداران فهیم 
نساجی، نمایش های خاطره انگیز تیم را در حضور 
قبلــی او بر نیمکت تیم محبــوب مازندران به  یاد 
دارند و به همین دلیل شــرایط همــکاری دوباره 
فراهم شد، اما با توجه به شرایط حساس موجود 
و آینده نساجی، طی توافقی دوستانه این همکاری 
پایان یافت و جلالی از باشــگاه نســاجی جدا شد. 
همچنین بــا تصمیم مدیریت باشــگاه «ســاکت 
الهامی» از مربیان مجرب و آینده دار فوتبال ایران 
به عنوان ســرمربی جدید نســاجی انتخاب شد تا 
در ادامــه رقابت های لیگ برتــر، هدایت این تیم 

ریشه دار، پر هوادار و مردمی را بر  عهده بگیرد».
نساجی که دومین فصل حضورش در لیگ برتر 
را تجربه می کند، لیگ را با وحید فاضلی آغاز کرد 
و بعد از کسب نتایج ضعیف با او، مجید جلالی را 
به عنوان ســرمربی انتخاب کرد. این تیم با جلالی 
هم نتوانســت نتایج قابل قبولی بگیرد و با کسب 
۱۰ امتیــاز در رده پانزدهم جــدول رده بندی قرار 
گرفته اســت. مسئولان باشــگاه نساجی که خطر 
سقوط تیمشان را تهدید می کند، امیدوارند بتوانند 

با حضور الهامی این فصل در لیگ برتر بمانند.

رقابت های لیگ برتر ایران در این دوره در مقایســه 
با چند دوره اخیر حسابی فشرده شده و جدال تیم های 
بالا و قعرنشــین جدول به صــورت تنگاتنگی در حال 
برگزاری است. همین حالا دو تیم پرسپولیس و سپاهان 
به صورت مشــترک صدر جدول لیــگ برتر را در اختیار 
دارنــد و ســرخ های تهرانی به دلیــل تفاضل گل بهتر 
که آن هم تفاوتش یک گل اســت، صدر جــدول را در 
اختیــار دارند. در قعر جدول هم که ماشین ســازی با ۹ 
و نســاجی با ۱۰ امتیاز جا خــوش کرده اند و با توجه به 
اختلاف انــدک امتیازی در آن منطقــه از زمین، ناگفته 
پیداســت که رقابت تا چه اندازه حساس است. علاوه 
بــر جدال برای رســیدن به قهرمانی و فرار از ســقوط، 
تیم های مطرح لیگ برتر، به ویژه آنهایی که قرار اســت 
در لیگ قهرمانان آســیا به میدان بروند، اسیر فشردگی 
برنامه بیشتری هم خواهند شد و اینجاست که اهمیت 
داشتن یک نیمکت قدرتمند بیش از هر زمان دیگری به 
چشم می آید. شاید به همین دلیل است که پرسپولیس 
به عنوان صدرنشــین کنونی لیگ برتر بــه آب و آتش 
می زند تا با تقویت تیمش در ادامه مسیر علاوه بر ثبت 
یک قهرمانی دیگر در لیگ بتواند به فینال لیگ قهرمانان 
آسیا هم مجددا صعود کند. خریدهای جدید این باشگاه 
همگی در همین راســتا صورت گرفته و با اضافه شدن 
مهدی ترابی و شهریار مغانلو و در ادامه با خریدن یک 
مدافع میانی، دســت یحیی گل محمــدی از چیزی که 
هست، بسیار پرتر می شــود. به این موارد باید بازگشت 
عیســی آل کثیر را هم اضافه کرد که از فروردین ماه و با 
اتمام دوران محرومیتش می تواند دوباره در خط حمله 
پرسپولیس به میدان برود. خطی که دست کم با حضور 
چهره هایی مثل عیســی و شــهریار به ظاهر حســابی 
ترسناک به نظر می رســد. شاگردان یحیی بدون حضور 
خریدهــای جدید تا همین جا در لیگ ۲۲ گل زده اند که 
دومین خط حمله برتر لیگ محســوب می شــود. البته 
اگر از بازی با گل گهــر و پنج گلی که به تیم قلعه نویی 
زده اند فاکتور گرفته شــود، پرسپولیس در بین تیم های 
بالانشــین جدول از لحاظ گل زنی رتبه چندان بالایی به 
دســت نمی آورد. به هر روی ، عمده مشکلی که یحیی 
و تیمــش را در نیم فصــل اول اذیت کرد همان ضعف 
گل زنی بود. خریدهای تازه یحیی اما دقیقا برای پوشش 
همین نقطه ضعف بوده و برگشــتن هافبک تهاجمی 
مثل مهدی ترابی و خرید قرضی بازیکنی مثل شــهریار 
مغانلــو، با هدف رفع دغدغه خط حمله پرســپولیس 
انجام شده است. همان طور که در بالا اشاره شد به این 
دو نفر عیسی آل کثیر هم اضافه می شود تا در کنار دیگر 
عناصر هجومی باشــگاه از جمله مهدی عبدی، وحید 
امیری و امید عالیشاه، پرسپولیس دیگر چندان احساس 
خــلأ در خط حمله نکند. ســؤال اصلی اما این اســت 

که آیا با اضافه شــدن چهره های جدید به خط حمله، 
این پرســپولیس حسابی ترسناک می شود و دیگر تیمی 
جلودارش نخواهد بود؟ قبل از رســیدن به پاســخ این 
پرسش باید گفت در فوتبال هیچ چیزی قابل پیش بینی 
نیســت و دلیل اصلی جذابیت این رشته ورزشی همین 
مورد اســت. با این حال آمار بازیکنان تازه پرســپولیس 
بیانگر این است که خط حمله سرخ ها دست کم تا چند 

هفته دیگر چندان هم وحشتناک نخواهد بود!
شهریار مغانلو:  ۱۳ بازی  یک گل!

او فصل گذشته در لیگ برتر ایران ۱۳ گل زد. با توجه 
به نــرخ گل زنی آقایان گل در ادوار مختلف لیگ، شــاید 
این تعداد گل چندان بد نباشد، اما موضوع این است که 
هشت گل شــهریار مغانلو از روی نقطه پنالتی یا ریباند 
پنالتی به دست آمده است؛ به این ترتیب که شش پنالتی 
را مســتقیما وارد دروازه کــرده و دوتــای دیگر هم روی 
ریباندش. پس اگــر تعداد این ضربات از گل های مغانلو 
کسر شود، با احتساب ریباند های پنالتی، او مجموعا هفت 
گل زده اســت. جالب تر اینکــه در نیم فصل دوم فصل 
گذشته، شهریار کلا ســه بار موفق به گل زنی شد. به هر 
روی، با همین کارنامه او راهی لیگ پرتغال شــد تا برای 
سانتا کلارا بازی کند. مشــکل اصلی اما اینجاست که او 
برای سانتاکلارا هم چندان مهاجم به دردبخوری نبود. با 
توجه به ســطح نه چندان بالای این تیم در لیگ پرتغال، 
شــهریار مغانلو کلا در لیگ ۱۱ بار توانست برای این تیم 
بــه میدان برود و در این مــدت هرگز موفق به زدن گلی 
هم نشــد. تک گلی که شهریار مغانلو برای سانتاکلارا در 
پرتغال زده، همان گل ضربه سرش در جام حذفی است 
که آنجا هــم از دو بازی، یــک گل زده دارد. در مجموع 
اگر قرار باشــد فصل فوتبالی او خلاصه شود، باید گفت 
شهریار مغانلو ۱۱ بار در لیگ پرتغال و به مدت ۴۱۱ دقیقه 
بازی کرده که از این تعداد فقط چهار بار به عنوان بازیکن 
اصلی وارد زمین شــده و هفت بار دیگر به عنوان ذخیره 
بازی کرده اســت. شــهریار دو بار هم در جام حذفی به 
میــدان رفت که یک گل زد. با توجه بــه این فرم و البته 
اعلام این مورد که بعید است شهریار به زودی پنالتی زن 
اول پرسپولیس شود، به نظر می رسد او در باشگاه جدید 
نیاز به چند بازی دارد تا علاوه بر اعتماد ازدست رفته اش 

بتواند دوباره راه گل زنی را هم به دست بیاورد.
مهدی ترابی:  ۸ بازی، ۲ گل

او از چهره های تأثیرگذار پرســپولیس در فصل قبل 
لیگ برتر بود. با این حال پول زیاد باشــگاه العربی قطر 
او را وسوســه کرد تا راهی این باشــگاه شــود. اقدامی 
که به شــدت خشــم هواداران باشگاه پرســپولیس را 
برانگیخت. مهدی ترابی اما در باشگاه ضعیف العربی 
هرگــز نتوانســت در حدو اندازه های ســتاره خودش را 
معرفــی کند بــه طوری که بعد از شــش مــاه خیلی 

ســریع عذرش را خواستند تا او چاره ای غیر از بازگشت 
نداشته باشــد. ترابی اما برای العربی در لیگ ستارگان 
قطر هشــت بار به میدان رفت کــه از این تعداد هفت 
بــار به عنوان بازیکــن اصلی وارد زمین شــد و یک بار 
هم بــه عنوان بازیکن ذخیــره. ماحصلش زدن دو گل 
بــه تیم های الخور و الغرافه بود و بعد هم یک جدایی 
بی دردســر. در مجموع او ۵۴۶ دقیقه برای العربی به 
میدان رفت و بدون اینکه پاس گلی در لیگ ستارگان به 
نامش درج شــود، از آن لیگ جدا شد و به پرسپولیس 
پیوست. بدنش در زمان بازگشت آن  قدر ناآماده بود که 
مربیان پرسپولیس مجبور شدند برای روی فرم آوردنش 
تمرینات اختصاصی ویژه ای برایش در نظر بگیرند. حالا 
تا او بازی نکرده مشــخص نیســت همان مهدی ترابی 
فصل گذشته پرسپولیس می شود یا بازیکنی که حضور 

ناموفقی در لیگ قطر داشت.
عیسی آل کثیر

عیســی چهره محبوب هواداران باشگاه پرسپولیس 
اســت. او خیلی زود خودش را در دل هواداران باشگاه 

جا کرد و نشان داد نیاز به زمان زیادی ندارد تا راه گل زنی 
برای پرســپولیس را پیدا کند. درخشش ویژه اش در لیگ 
قهرمانان آسیا از او چهره ای خطرناک در منطقه ترسیم 
کرد ولی خوشحالی ناآگاهانه اش در دیدار برابر پاختاکور 
کار دســتش داد و برایــش محرومیت شــش ماهه ای 
تراشــید. او ایــن روزهــا همچنان نــه می توانــد برای 
پرســپولیس بازی کند و نه حتی با ایــن تیم تمرین! تازه 
قرار شده از نیمه های فروردین به میادین برگردد و سطح 
کیفی اش را محک بزند. اگرچه او در دوران محرومیتش 
به صورت اختصاصی تمرینات را دنبال کرده ولی واضح 
اســت که تمرینات گروهی و تاکتیکی پرســپولیس را از 
دست داده و نیاز به زمان دارد تا بتواند دوباره آتش خط 
حمله پرسپولیس را حتی با وجود آنکه قبلا توانایی اش 
را ثابت کرده، راه بیندازد. حالا با درنظرگرفتن همین سه 
فاکتور و بدون درنظرگرفتن استثنائات و احتمالات به نظر 
می رسد خط حمله پرسپولیس با وجود تقویت با عناصر 
سرشناس، دست کم نیاز به چند هفته زمان دارد تا تبدیل 

به کابوس رقبا شود.

باید از پرسپولیس جدید ترسید؟

شــرق: تیم ملی اســکی بانوان امســال در حالی در 
ایتالیا شــرکت کرد  رقابت های قهرمانی جهان ۲۰۲۱ 
که توانســت به نتیجه غیرمنتظره ای دست پیدا کند. 
راهیابــی عاطفه احمدی، چهره مطــرح این روزهای 
اســکی زنان ایران، به مانش دوم مســابقات مارپیچ 
بزرگ اتفاق ویــژه ای بود که برای این تیم رقم خورد. 
احمدی کــه رتبه دار مارپیچ کوچک اســت، به عنوان 
اولین زن اســکی باز ایرانی توانســت در رقابت های 
جهانی به مانش دوم راه پیدا کند. او با زمان سه دقیقه 
و ۱۰ ثانیــه و ۳۳ صدم ثانیه در جایگاه چهل و ششــم 
پیکارهای ایتالیــا قرار گرفت. به ایــن بهانه دقایقی 
با عاطفه هم کلام شــدیم تا از اوضــاع و احوال این 
روزهای اســکی کشــور بگوید. از داســتان جنجالی 
ممنوع الخروجی ســمیرا زرگری تا تقابــل او و فروغ 
عباسی در بازی های المپیک زمستانی ۲۰۱۸ کره جنوبی 

و وثیقه میلیاردی برای پناهنده نشدن اسکی بازان.

 بهتر اســت خودتان شــروع کنیــد. فکرش را  �
می کردید با وجود روند تمرینی نامناسبی که داشتید، 

این قدر خوب در ایتالیا نتیجه بگیرید؟
راســتش نمی دانم چه بگویم. تیمی که امسال به 
رقابت های اســکی آلپاین قهرمانی جهان اعزام شــد، 
چهار نفر از بهترین دخترهای ایران را در اختیار داشت. 
تیمی که بــا کمترین امکانات و تنها با یک هفته تمرین 
در شــیراز به ایتالیا اعزام شد. متأســفانه امسال آن قدر 
وضعیت ما بــرای حضور در رقابت های جهانی بد بود 
که حتی برای تیم ملی آقایان هم یک هفته بیشتر اردو 
در دیزین برگزار نشد. همیشه روال بر این بود که قبل از 
مســابقه یک هفته زودتر به اروپا می رفتیم تا خودمان 
را با شرایط برف و آب و هوای میزبان مسابقات تطبیق 
دهیم. ســاعت خوابمان را تنظیــم می کردیم، اما برای 
این دوره درســت شب مسابقه به ایتالیا رسیدیم. ایتالیا 
هم یکی از ســخت ترین و فنی ترین پیســت های جهان 
را دارد و بــا توجه بــه این موضــوع، قرارگرفتن در این 
موقعیت فشــار زیادی به همه وارد کرد. درست است 
که اســکی بازان ایران در سطح جهان مدال آور نیستند 
امــا حداقلش این بود اگر تدارک بهتــری برای ما دیده 
می شد می توانستیم نتیجه بهتری بگیریم. من آن قدر از 
لحــاظ روحی به هم ریخته بودم که اولش از عملکردم 
اصلا راضی نبودم؛ اما یکی، دو روز که گذشت بعد تازه 
فهمیدم که چه کار کرده ام. الان که درست فکر می کنم 

می بینم واقعا کار بزرگی کرده ام.
 دلیل اینکه زودتر به ایتالیا اعزام نشدید چه بود؟ �

گفتند به خاطر کرونا و محدودیت هایش شرایط مهیا 
نشــده، اما ما وقتــی به ایتالیا رســیدیم دیدیم که همه 
کشــورها یک هفته است که آنجا هستند و دارند تمرین 

می کنند. متأســفانه ما داریم با شــرایط نابرابر با اسکی 
دنیا رقابت می کنیم. دستگاه های بالابری که کشورهای 
اروپایی دارند ۱۰ برابر از دســتگاه هایی که در ایران است 
مجهزتر و به روزتر است، به  لحاظ مربی، حقوق، مزایا و 
تجهیزات که دیگر هیچ. برفی که ما در ایران داریم برف 
طبیعی و نرم است. ما اصلا در ایران پیست یخی نداریم. 
این در حالی است که در تمام کشورها پیست یخی دارند 
یا با دستگاه های برف کوب و فشار آب پیست مصنوعی 
می سازند. فدراسیون اسکی حتی یک پیست اختصاصی 
برای ملی پوشانش هم ندارد. گرانی ارز و یورو هم آن قدر 
عرصــه را بر ما تنگ کــرده که ما نمی توانیــم با هزینه 
شــخصی برویم در اروپا تمرین کنیــم. تا پیش از این ارز 
خیلی نرخش بالا نبود و ســفرها و اعزام های تیم های 
ملی اسکی نصف بود، با این اوضاعی که الان به وجود 
آمده، همین نصف هم به صفر رســیده اســت. من هر 
کاری کردم که بتوانم چند روزی خودم شخصا بروم در 
یک کشور دیگری اســکی کنم، نتوانستم. چون از عهده 

تأمین هزینه ها برنمی آمدم.
 این طــور که گفته می شــود ملی پوشــان برای  �

تمرین کردن در پیست اسکی دربند سر و دیزین هم 
باید بلیت بخرند و پول بدهند؟

بله همین طور اســت. این دو پیســت دست بخش 
خصوصی اســت و مدیریت آن را هم یک نفر بر عهده 
دارد. چون در مالکیت فدراسیون نیست، ما باید برای هر 
بار تمرین مثل سایر افراد بلیت بخریم. جالب اینجاست 
که به بومی های دربندســر و دیزین نرخ بلیت ۶۰ هزار 
تومانــی می دهند اما من چون بومی آنجا نیســتم باید 

۲۵۰ هزار تومان بدهم.

 فروغ عباســی، هم تیمی شــما هم کــه دیروز  �
به خاطر همین مســئله و البته ســایر کم توجهی ها 

خداحافظی اش را از این تیم اعلام کرد!
اگر این طور پیش بــرود، همه خداحافظی می کنند. 
چرا یک ورزشــکاری که در سطح حرفه ای کار می کند، 
برای تیم ملی کشورش مسابقه می دهد، باید از او پول 
بگیرند. اسکی بازان برای اینکه منبع درآمد داشته باشند 
مجبورند در کنار تمریناتشان، شاگرد بگیرند تا اموراتشان 
بگذرد. آخر در کشتی هم که ورزش اول مملکت ماست 
شــرایط به همین منوال است. طرف نفر اول نوجوانان 

دنیاست اما دارد کنار خیابان دست فروشی می کند.
 از همه بدتر ضمانت نامه و چک و سفته هایی  �

است که فدراسیون اسکی برای ملی پوشان تعیین 
کرده؟

بله همین طور است. اســم ما ملی پوش است اما 
باید ضمانت بدهیم که داریم برای تیم ملی کشورمان 
مسابقه می دهیم. فدراسیون یک سری تجهیزات به ما 
داده و از ما تعهدنامه گرفته تا زمانی که برای تیم ملی 
مســابقه می دهیم می توانیم از آنها استفاده کنیم؛ در 
غیر این صورت باید آنها را پس بدهیم. من می خواهم 
بدانم به عنوان یک ورزشــکار ملی این حقمان نیست 
که فدراســیون وســیله اختصاصی به مــا بدهد. یک 
ضمانت نامه دو میلیاردی هم از ما گرفته اند برای اینکه 

وقتی سفر رفتیم در خارج نمانیم و پناهنده نشویم.
 داستان ممنوع الخروجی سمیرا زرگری، سرمربی  �

تیم هم که شوک بدی به همه شما وارد کرد.
بله متأســفانه ما چهار سال با خانم زرگری تمرین 
کردیم و به ایشــان عادت داشــتیم، امــا یکباره زمان 

اعزام خبر رســید که همسر ایشــان به دلیل اختلافات 
خانوادگــی او را ممنوع الخروج کــرده و نمی تواند با 
تیم به ایتالیا بیاید. خانــم زرگری ارتباط های خوبی با 
تیم های خارجی داشــتند، نبود ایشــان کنار تیم واقعا 
ضربه بدی به ما زد. در نهایت کوچینگ تیم را به آقای 

باقر کلهر، سرمربی تیم مردان دادند.
 خبر دارید که مشــکل سمیرا زرگری حل شده یا  �

نه؟
نه، هنوز حل نشده است.

  بــه نظرتــان مســئولان ورزش نبایــد در این  �
زمینــه پیش قدم شــوند و چــاره ای بــرای بحث 
ممنوع الخروجی زنــان متأهل ورزشــی پیدا کنند. 
به هر حال اینجا دیگر بحث ملی مطرح است و بحث 

شخصی و خانودگی نیست؟
بــه نظر مــن بحــث ممنوع الخروجــی موضوعی 
دوطرفه اســت. درست اســت که جامعه ما مردسالار 
اســت و همه حق را به مرد می دهند، اما من معتقدم 
که مسئولان باید مشکل ممنوع الخروجی آقایان را هم 
به خاطر مهریه حل کنند تا در ازای آن ممنوع الخروجی 

زنان هم حل شود.
 از الان به بعد چه برنامه ای دارید؟ �

فعلا کــه در رقابت های لیگ مشــغول هســتم و 
بعــد از آن هم باید برای بازی های المپیک زمســتانی 
۲۰۲۲ چین برنامه ریزی کنم کــه هنوز هیچ برنامه ای 
برای من در نظر نگرفته اند. همه کشــورها در فاصله 
چهارســاله هــر المپیــک روی نیروها و ورزشــکاران 
جوانشان ســرمایه گذاری می کنند، اما در مورد من که 
این اتفاق هنوز نیفتاده است. چهار سال است نفر اول 
ایرانم، اما انگار نه انگار که باید توجهی به من شــود. 
برای دوره قبل هم حق من بود به المپیک ۲۰۱۸ بروم 
اما مســئولان تصمیم گرفتند که یک فــرد باتجربه را 
به این بازی ها بفرســتند؛ بنابراین فروع عباسی رفت. 
آن موقــع من از ۱۱ مســابقه ای کــه دادم ۹ تا را اول 
شــدم، یکی را دوم و یکی را هم اوت کردم. من چهار 
سال پیش ۱۶ ســالم بود و گفتند چرا باید یک بچه به 
المپیک برود. این در حالی اســت که من از آن سال تا 
بــه الان نفر اول ایرانم. من امــا ثابت کردم که همین 
بچه می تواند در میادین بزرگ تر بدرخشد. شانس برای 
حضور در المپیک به ۸۰ درصد رســیده اما تا یک سال 
آینده هیچ برنامه ای ندارم. متأســفانه هیچ انسجامی 
وجود ندارد. مربیان مدام عوض می شوند. خانم میترا 
کلهر ســرمربی تیم جوانان می شــوند حاشیه درست 
می کننــد و من را هم قاطی حاشیه هایشــان می کنند. 
اینکه چه کسی ســرمربی باشد برای من مهم نیست، 
برای من مهم آرامش اســت. امیدوارم که این وســط 

پاسوز نشوم.

گلایه های عاطفه احمدی، پدیده اسکی ایران، در گفت و گو با «شرق»

۲ میلیارد بده، پناهنده نشو!

آگهى انتخابات انجمن صنفى کارگرى
کارگردانان سینماى مستند استان تهران

به اســتناد تبصره یک ماده 131 قانون کار و آیین نامه مصوب آبان ماه 1389 هیئت  محترم وزیران و ســایر مدارك ارسالى 
و انجمن فوق الذکر به شــماره 727-1/3-7 در اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعى اســتان تهران به ثبت رســیده اســت. 
اسامى اعضاى اصلى و على البدل هیئت مدیره که در مجمع عمومى مورخ 99/11/5 انتخاب شدند، از تاریخ مذکور به مدت 

دوسال و بازرسان آنها به مدت یکسال داراى اعتبار هستند. 
سمت اعضاى هیئت مدیره که به موجب صورتجلسه مورخ 99/11/19 تعیین شده اند، به شرح زیر است: 

1-آقاى بابک بهداد -رئیس هیئت مدیره    2-آقاى حسن نقاشى - نائب رئیس  
3-آقاى هادى آفریده - خزانه دار    4-آقاى شهرام درخشان - عضو اصلى و دبیر 

5-خانم سیده نوا رضوانى- عضو اصلى هیئت مدیره    6-آقاى رضا عاطفى- عضو على البدل هیئت مدیره
7-آقاى سیدمحمدصادق جعفرى - عضو على البدل هیئت مدیره    8 -آقاى مصطفى شیرى - بازرس اصلى

9-خانم مریم حق پناه - بازرس على البدل
همچنین برابر تبصره 35 اساسنامه انجمن صنفى کلیه مکاتبات ادارى و اوراق عادى انجمن با امضاى رئیس هیئت مدیره یا 
دبیر، ممهور به مهر انجمن و کلیه اسناد مالى، اوراق رسمى بهادار و قراردادهاى تعهدآور که به تصویب هیئت مدیره رسیده 

باشد، با امضاى مشترك رییس هیئت مدیره یا دبیر و خزانه دار و ممهور به مهر انجمن معتبرخواهدبود.


